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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka:  0322-09/2015 
Datum:  2. 11. 2015   

 
OBČINSKI SVET     
 
ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 9. REDNE SEJE    
 
Kostja Jelinčič 
 
1. Občina Brda financira 75% poletne rezervacije v vrtcih. Ampak to velja samo za prvega 

otroka. Predlaga, da starši ne bi plačevali 100% ampak prav tako 75% poletne 
rezervacije tudi za drugega otroka. Predlog naj se upošteva pri pripravi rebalansa 
proračuna oz. proračuna za prihodnje leto.  
 

2. V kakšni fazi je zadeva z lastništvom na koncu pločnika iz Kojskega proti Humu? 
Istočasno 2 m od zožitve je en odtok kanalizacije, iz katere teče največkrat pozimi in 
zmrzuje, smrdi. Občina naj na to reagira, saj teče po cesti.  

 

Pridobitev lastništva za dokončanje manjkajočega dela pločnika je po neuspelem 
dogovarjanju možna le z razlastitvijo. Glede na to, da gre za regionalno cesto mora postopek 
razlastitve izpeljati upravljalec ceste  Direkcija RS za ceste, ker pa gre za ureditev pločnika so 
stroški načeloma breme občine. Stroški priprave dokumentacije za razlastitev znašajo 
predvidoma od 5.000 do 10.000 EUR, za kar je potrebno predvideti sredstva v proračunu. 
Glede iztoka kanalizacije so si strokovne službe ogledale stanje na terenu, kjer ni bilo opaziti 
iztoka na pločnik; vidne pa so bile suhe sledi iztoka na pločniku, kar bi lahko bilo iz 
predhodnega obdobja. Izvedeli smo, da je zadevo reševal državni inšpektor za ceste in 
stranki naložil, da uredi odtok fekalnih voda iz stanovanjskega objekta tako, da vkoplje 
rezervoar za zbiranje odpadne vode. Na zemljišču smo ob stavbi opazili vgrajeno - vkopano 
posodo, ki bi lahko služila zbiranju odpadne vode. V primeru ponovnega izliva fekalij na 
pločnik je potrebno zadevo prijaviti inšpektorju za ceste. Prijavi lahko vsak, ki to opazi. 
 
Silvan Peršolja 
 
1. Ko se izvajajo razna majhna ureditvena in vzdrževalna dela in investicije, ki jih izvajajo 

različna podjetja, se na terenu pojavijo anomalije. Na koga naj se občani obrnejo?  
 
Občinska uprava pojasni, da naj se občani obrnejo na vodjo oddelka za okolje in prostor in 
tudi predsednika vaške oz. krajevne skupnosti.  
 
2. Ponovno predlaga, da se ustanovi Komisija za gospodarstvo.  
 
Anita Manfreda pojasni, da je občina po ZUJF-u dolžna uskladiti statut v skladu z ZUJF-om za 
občine. Kar nekaj časa je že odkar je sedanji v veljavi, zato bo občina pristopila k pripravi 
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sprememb statuta in takrat bo prilika, da se v statut uvrsti in kasneje ustanovi Komisija za 
gospodarstvo.  
 
Goran Simčič predlaga, da se komisija ustanovi in jo potrdi občinski svet. Kasneje se jo vključi 
tudi v spremenjen statut občine.   
 
Kostja Jelinčič predlaga, da se osnutek sprememb statuta pošlje v predogled občinskim 
svetnikom kak mesec pred obravnavo na občinskem svetu.  
 
Domen Drufovka  
 
Poda predlog, da se na novem krožnem križišču na Humu namesti usmerjevalne table za 
Števerjan in Podsabotin, predvsem zaradi vse večjega prehoda italijanskih državljanov.  
 
Romana Velišček 
 
1. V zvezi njeno pobudo, ki jo je že večkrat podala, o zagotovitvi pediatra v občini Brda, je 

seznanjena, da naj bi bila v novem zdravstvenem domu še ena ambulanta prosta. 
Predlaga, da se s pristojnimi službami opravi razgovor na to temo. 
 

2. Kot predsednica Komisije za okolje in prostor izpostavi predlog komisije, da bi v Brdih 
zagotovili bazen in tako bi s tem zadržali hotelske goste in zunanje turiste več dni. 
Omenjeno je bilo, da je v času, ko je nastajal Casino Venko, bilo mišljeno, da bi se na tej 
lokaciji zgradilo tudi bazen. Ali še obstaja ta namen?  

Ad. 2 
Z vodstvom Trine d. o. o.  se bo občinska uprava sestala v novembru. Ko bodo opravljeni 
razgovori, vas bomo obvestili o sprejetih zaključkih. 
 
Boris Šfiligoj 
 
1. Za parkiriščem v Šmartnem se nahaja leseno stopnišče, ki je v zelo slabem stanju. 

Potrebno bi ga bilo zapreti oz. zaščititi pred nevarnostjo.  
 

Ad. 1 
Pripomba je na mestu. Prehod je zaprt za javnost z odbojno ograjo, postavila se bo še tabla, 
ki prepoveduje prehod. Začasno gradbiščno stopnišče je po zaključku gradnje služilo le vaški 
skupnosti za skladiščenje. 
 
2. Pločnik v Kojskem – se pridružuje pobudi svetnika Kostje Jelinčiča.  
 
Edbin Erzetič 
 

1. Glede na sprejeto dodatno točko o izstopu Občine Brda iz Vinoteke Brda d.o.o. poda 
pripombo, da bi morali občinski svetniki prejeti gradivo sedem dni pred sejo 
občinskega sveta, kot to določa poslovnik Občinskega sveta Občine Brda.    

 
Poslovnik občinskega sveta Občine Brda (Uradno glasilo občine Brda, št. 4/2006) v  
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33.  členu določa:  
 
(1) Svet na začetku seje določi dnevni red. 

(2) Pri določanju dnevnega reda svet najprej odloča o predlogih, da se posamezne zadeve 

umaknejo z dnevnega reda, nato o predlogih, da se dnevni red razširi, in nato o morebitnih 

predlogih za skrajšanje rokov, združitev obravnav ali hitri postopek . 

 (3) Zadeve, za katere tako predlaga župan, se brez razprave in glasovanja umaknejo z 

dnevnega reda. 

(4) Predlogi za razširitev dnevnega reda se lahko sprejmejo le, če so razlogi  nastali po sklicu 

seje in če je bilo članom občinskega sveta izročeno gradivo, ki je podlaga za uvrstitev zadeve 

na dnevni red. O predlogih za razširitev dnevnega reda svet razpravlja in glasuje. 

(5) Po sprejetih posameznih odločitvah za umik oziroma za razširitev dnevnega reda da 

predsedujoči na glasovanje predlog dnevnega reda v celoti. 

 
Gradivo za dodatno točko dnevnega reda je bilo posredovano svetnikom na dan sklica, 22. 9. 

2015 17:15 (45 min pred sejo). Za nujnost umestitve dodatne točke na dnevni red je bila 

podana obrazložitev.  

Skladno z 4. odstavkom je bil podan predlog za razširitev dnevnega reda. O umestitvi 
dodatne točke na dnevni red je bila opravljena razprava in nato glasovanje.  
 
Občinski svet je umestitev dodatne točke na dnevni red izglasoval z 14 glasovi za in 1 glasom 
proti. 

 
2. Ponovno prosi za specifikacijo oz. konto kartico za projekt Pot miru.  

 
Ad. 2 
Konto kartica projekta Pot miru je v gradivu (Priloga št. Ad10.2) 
 

3. Pri Peternelu je podjetje Telekom Slovenije do telefonske omarice prekopalo cesto in 
je sedaj v slabem stanju, nastala je luknja – kdo je cesto dolžan popraviti. 

 
Ad. 3 
  Investitor oziroma izvajalec del je dolžan popraviti napake in pomanjkljivosti pri izvedbi del. 
 

4. Pred leti je nastajal projekt obvoznice za Brda iz avtoceste na italijanski strani preko 
Lucinica v Vipolže. Zadeva je zastarela in smiselno bi bilo, da bi se jo obnovilo.  

 
Ad. 4 
Župan Občine Brda se je pred leti o zadevi pogovarjal z županjo občine Moš. Pogovori so 
potekali na podlagi idejne zasnove ureditve cestne povezave, Občina Brda se je z pobudo 
strinjala. Občina se bo tudi v nadaljevanju pogovarjala z vodstvom občine Moš in spodbujala, 
da se zadeva realizira. 
 
Goran Simčič 
 
Poda pobudo za ureditev borovega gozdička na Dobrovem. Drevesa in veje so suha in vse 
skupaj  je postalo že zelo nevarno za sprehajalce.   
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Boris Rožič z odgovorom, ki ga je prejel (9. redna seja) ni zadovoljen. S strokovnimi 
službami je bil opravljen ogled. Mulda ni bila napravljena in prav tako ni bil postavljen 
jašek.  
 
Zadevo bomo uredili. 
 
Oskar Kristančič poda predlog Statutarno pravne komisije, da bi se na skupnem sestanku 
sestali predsedniki vseh občinskih komisij in da bi se ukinilo tiste komisije, ki ne delujejo. 
Prav tako predlaga, da bi se v Komisijo za socialna vprašanja vključilo predstavnika 
občinskega sveta.  
 
V novembru se načrtuje skupen sestanek s predsedniki komisij, ki ga bo organizirala občinska 
uprava.  
 
 
            Pripravila: 
Direktorica občinske uprave               ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 
 
 


